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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Végeztek -e felmérést a beruházás előtt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Néhány napja elkezdődött annak a labdarúgó akadémiának az építése Szombathelyen, amely 
beruházás a Nemzeti Sportközpontokhoz tartozik. A városban jelenleg három utánpótlás labdarúgó 
bázis van. A Király Sportegyesület, a Haladás VSE és az Illés Akadémia.

Kérem Miniszter urat szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Végeztek -e előzetes felmérést arra vonatkozóan, hogy a beruházónak helyet adó rét milyen állat 
és növényfajoknak ad otthont, van -e köztük védett faj?

2.A most is bőséges kínálattal rendelkező szombathelyi labdarúgó utánpótlás palettába, hogyan 
illeszkedik majd a most épülő Akadémia?

3.Ki lesz a most épülő létesítmény üzemeltetője?

4.Úgy tűnik, hogy az építkezés pont azt a területet érinti, amire a 87. számú főút Szombathely ÉK-i 
elkerülő útja épülne meg.
Valóban érinti az építkezés a régóta tervezett, de egyelőre meg nem valósult elkerülő szakasz 
nyomvonalát? Ha igen, akkor ezt a jövőben, egy esetleges útépítésnél hogyan kezelik majd?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)
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